
Zápisnica zasadnutia Rady rodičov ZŠ Narnia, Banská Bystrica 
zo dňa 06. 05. 2024 

 
Prítomní za RR: Jozef Toth  Peter Jurčík, Martin Dvořák, Tomáš Babiak, Martin Schabjuk, 
Zuzana Kolimárová, Daniela Masariková, Ľubica Pliešovská, Viktória Šoltésová, Marián 
Plachý, Lenka Vnenčáková, Karin Medveďová, Miroslava Šovčíková, Zuzana Viktorová, 
Viera Trokšiar Bystrianska, Kinga Kyzúrová, Daniela Malec, Simona Ihringová, Katarína 
Chalupková, Kristína Bocková, Silvia Chebeňová,  
 
Neprítomní za RR: Silvia Turošáková Michaela Zelenko, Zuzana Hašková, Zuzana 
Máliková, Radoslav Horňák, Katarína Bošková, Jozef Seberíni, Ján Hôrecký, Adriana 
Lovčičanová, Zuzana Jančová, Bohumila Barková 
 
Hostia: Marek Golian, riaditeľ školy 
 
PROGRAM:  

1. Jozef Tóth : privítanie, predstavenie agendy 
 

2. Marek Golian : „Čo nové pán riaditeľ“ - Predstavenie aktuálnych aktivít školy  
a. Zápis do školy 

Záujem o školu je každoročne vysoký. Tento rok sa do 1. ročníka prihlásilo až 
95 detí, pričom z toho bolo až 30 detí so starším súrodencom už umiestneným 
v škole. Celkovo v tomto roku škola prijala 2x25 nových prvákov.  
 

b. Testovanie 9. ročník- Študenti 9. ročníka absolvovali testovanie, v ktorom 
škola dosiahla veľmi dobré výsledky. Až 7 detí dosiahlo hodnotenie nad 90% za 
obidva predmety, pričom ostatné deti mali tiež dobré výsledky, jeden predmet 
nad 90% alebo na 80%.  

c. Hľadá sa učiteľ informatiky- Škola hľadá miesto učiteľa informatiky a bude 
rada, pokiaľ by aj rodičia vedeli túto informáciu rozšíriť medzi svojich známych.    

d. Oplotenie ihriska – Škola sa dohodla s mestom ako aj so spoločnosťou ZARES 
na spolupráci pri oprave oplotenia na hornom ihrisku. Oplotenie bolo nielen 
zastarané, ale aj nebezpečné pre pohyb detí v jeho okolí. O postupe prác škola 
informuje na svoje web stránke.   

e. Bilboard nad Billou- Aktívni rodičia upozornili vedenie školy na nevhodný 
bilboard súvisiaci s nastávajúcimi voľbami do Európskeho parlamentu, ktorý 
bol umiestnený v blízkosti školy. V spolupráci s mestom škola dosiahla jeho 
odstránenie. 
 

3. Jozef Tóth: Zhodnotenie realizovaných aktivít RR: 
 

a. Burza (16.03.2024) 
V marci RR zorganizovala jarnú burzu hračiek, oblečenia a kníh. Potešilo nás, že 
viacero návštevníkov prichádza na burzu nielen za účelom nákupu, ale aj pre atmosféru 
a príležitosť stretnúť sa s priateľmi pri dobrej káve. Burzu pomáhalo zabezpečiť 14 
dobrovoľníkov, vrátane žiačok, ktoré neúnavne pomáhali počas celej akcie. Vďaka 23 
predávajúcim sa nám podarilo uskutočniť 72 nákupov a predali sme 250 predmetov. 
Taktiež sme mali pripravené 3 stoly plné vecí na darovanie pre tých, ktorí potrebujú, a 
množstvo hračiek, šiat a športových potrieb sme odovzdali Humanitárnemu centru 
materiálnej pomoci.  



b. Deň učiteľov (22.3.2024) 
V piatok 22. marca RR pri príležitosti Dňa učiteľov pripravila pre vyučujúcich v Narnii 
veľké prekvapenie. Zástupcovia RR pre nich počas prvej hodiny nachystali bohaté raňajky 
v školskej jedálni a zároveň vytvorili priestor na spoločný čas. Rodičia totiž prevzali rolu 
učiteľov a vo všetkých triedach odučili prvú hodinu. Učitelia tak zatiaľ mohli zotrvať pri 
kávičke a rozhovoroch. Prekvapenie malo zo strany veľmi pozitívnu spätnú väzbu.   

 
c. Prednáška  s o. Markušom „Čo je vlastne v tej skrini“ (18.4.2024) 

RR zorganizovala pre rodičov, učiteľov, ale aj všetkých priateľov školy zaujímavú   
prednášku na tému. „Kto bolo C.S. Lewis a prečo sme Narnia“. Prednášajúcim bol vzácny 
hosť, odborník na dielo C.S Lewisa, Marek Markuš.   

 
4. Jozef Tóth: Novinky RR: 

 
a. Vedenie Rady rodičov a jej fungovanie 
b. Formát „Pochvaly a Podnety“ 

V tomto roku RR otvorila možnosť diskusie rodičov so školou vo forme pochvál a podnetov 
prostredníctvom zdieľaných tabuliek. Cieľom je zaktivizovať rodičov a zapojiť ich viac do 
života triedy ako aj školy. Nový formát sme sa aktuálne rozhodli rodičom ešte viac 
sprístupniť s tým, že bude dostupný na web stránke školy a podnet či pochvalu bude možné 
odoslať prostredníctvom jednoduchého formulára. Podnety budú smerované na zástupcov 
jednotlivých tried.   

  
Vedenie školy zároveň vytvorilo manuál pre rodičov ako správne komunikovať podnety, 
pochvaly, ako iné otázky na vedenie školy. Návod ako postupovať bude zverejnený na 
stránke školy v sekcii RR.  

Na čo formulár slúži:  
- Ocenenia školy a učiteľov 
- Námety na zlepšenie 
- Vzájomná pomoc 

 
Ako postupovať v prípade otázok, ktoré nie sú vhodné posielať prostredníctvom formulára? 

- Komunikácia s konkrétnym učiteľom 
- Komunikácia s triednym učiteľom 
- Zapojenie zástupkyne riaditeľa 

 
Pre zlepšenie vzájomnej komunikácie bola na druhom stupni zároveň zavedená možnosť 
tzv.  predmetových konzultácií. Rodič tak má možnosť okrem konzultácie s triednym 
učiteľom, absolvovať aj konzultáciu s učiteľmi iných predmetov. Táto možnosť je 
samozrejme v prípade potreby otvorená aj na individuálnej úrovni mimo vypísaných 
termínov.  

 
5. Jozef Tóth: Plánované aktivity: 

 
a. Rodičovský Kvíz  ( 15.5.2024) 

RR plánuje zopakovať túto úspešnú akciu pre rodičov a priateľov školy. Kvíz sa tento 
polrok uskutoční v priestoroch Lab.365 na Lazovnej 5 v Banskej Bystrici. Priestor bol 
škole poskytnutý zadarmo, pričom na mieste bude možné si objednať kávu a nápoje. Tím 
organizátorov RR pripravuje obsah kurzu ako aj priebeh a technické zabezpečenie. 

 



b. Narnijský piknik (14.6.2024 od 15:00 – 18:00) 
Na základe veľmi dobrých referencií z minulého roku RR pokračuje v organizovaní 2. 
ročníka komunitného pikniku. Aktivita bude spojená s občerstvením, športovými hrami ako 
aj tombolou. Všetci rodičia a žiaci sú na toto podujatie srdečne pozvaní. Tím organizátorov 
sa v tejto veci stretne individuálne.  

 
 

6. Diskusia, Individuálne Pochvaly a Podnety 
 
- Podnet – Pridanie riaditeľského voľna do kalendára na stránke 

o Odpoveď – termíny sú bežne komunikované už na začiatku roka 
prostredníctvom triednych stretnutí ako aj prostredníctvom Edupage. Vedenie 
školy však pre vyššiu prehľadnosť zabezpečí ich nahodenie aj do školského 
kalendára na web stránke.  

- Podnet – Pri zápise do 1. ročníka došlo k nie úplnej komunikácii s čakajúcimi rodičmi.  
o  Odpoveď – Tento rok bolo počas zápisu veľmi chladné počasie a došlo 

k miernemu zdržaniu rodičov pri platení poplatkov za zápis.  
- Podnet - Lavičky pre čakajúcich rodičov aj pred 1. stupeň.  

o  Odpoveď - Škola zváži ich vybudovanie. Je to určite dobrý nápad. 
 
 
Dňa: 06.05.2024 
Zapísala: Kristína Bocková 
Overil: Jozef Tóth 
 


